

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in the Netherlands, 10 Reasons to Visit Netherlands :

In the Netherlands, tourism is a relatively important segment of the country's economy, accounting for 5.4% of total gross domestic income and 9.6% of employment. In 2017, the Netherlands was visited by 17 million foreign tourists and became the 20th most visited country in the world. The countries that visited the Netherlands the most, respectively are; Germany, Belgium, United Kingdom, France and Italy.

1. Warm, Respectful, Helpful People :



Although cold-looking, the Dutch are warm, respectful, caring and helpful. Do not surprise if someone you don't know stops on the road and says you "Hello" or "Good Morning". It is a sincerity for them. This kind of sincerity applies to the cities where the locals live. It is not possible to say the same thing to Rotterdam, which has a lot of immigration especially from Asia and the Middle East.

2. Windmills :



You will come across Amsterdam very frequently and these buildings seem to have popped out of the Middle Ages. Their primary mission is the hiding and firing of the spheres used in the defense of this country, which is present in many naval battles in history. These missions started to be used to open fields by throwing water out of the ground when the war ended. It is also possible to see for a small fee.

3. Tulips :



Tulip is one of the symbols of the country. With spring, it is grown not only in the fields but also in the gardens and even in the pots in front of the windows and adds a distinct beauty to the houses. The Netherlands has an important place in tulip exports.

4. Nature :



Since it is a country with an oceanic coast, its air is rapidly affected by momentary changes in the ocean. Especially in the winter, the weather is sunny in the morning, and then the weather is raining, and then it is raining again, or sunshine again, or the stagnant air can turn into a dark grayish stormy weather within 1 hour. Since the vast majority of the year is rainy, all parts of the country are green. The parks and forests are in natural condition and well-maintained.

5. Canals of Amsterdam :



Amsterdam is a city surrounded by canals. There are close to 1,300 bridges on 170 connected channels. Sometimes you will see boats carrying cargos and sometimes boats touring the canals. When you join one of these tours, you will be watching the city from a different angle and enjoying a boat on the canal.

6. Shopping Malls :



It is possible to buy many famous brands in shopping centers like Magna Plaza, Bonneterie and Kalverton which are in the center of Amsterdam. You can find something for everybody and every side.

7. Historic Stone Buildings in Amsterdam :



Amsterdam is full of historic buildings dating back to 1700-1800, including the houses in it. These buildings, each at least 200-300 years old, are still standing upright and seem to last a year or so. You feel that between these buildings you will be transported to the Middle Ages and a knight on an armored horse will jump out of one of the doors.

8. Cubic Houses in Rotterdam :



Rotterdam, which is half an hour away from Amsterdam by high-speed trains, is an industrial city with many new-style buildings and immigrants unlike Amsterdam.

9. Dutch Cheeses :



If a country is so green, there will be many livestock and milk and dairy products will be abundant. The Netherlands is renowned for its multitude and taste of cheese. They have a variety of spicy, vegetable, some kind of healthy moldy, pickled cheeses. We recommend you to taste Gouda and Edam cheeses, whose names are derived from the regions where they are produced.

10. Museums :



Amsterdam is almost a museum paradise. Van Gogh museum in the city is a place where you will have a chance to see the works of the artist closely. Madam Tussaud, located in Dam Square, is a wonderful museum displaying wax sculptures of famous people. The Anne Frank Museum is actually the home of Anne Frank's remembrances during World War II. It was preserved and converted into a museum afterwards. For different art lovers, there is a wide variety of Fear Houses for those who are looking for excitement in Body World or for a short excursion in our bodies.

TR

Hollanda'da Turizm, Hollanda'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Hollanda'da turizm, toplam gayri safi yurtiçi hasılanın %5,4'ünü ve istihdamın %9,6'sını oluşturan ülke ekonomisinin nispeten önemli bir bölümüdür. 2017 yılında Hollanda 17 milyon yabancı turist tarafından ziyaret edildi ve dünyanın en çok ziyaret edilen 20. ülkesi oldu. Hollanda'yı en çok ziyaret eden ülkeler sırasıyla; Almanya, Belçika, Birleşik Krallık, Fransa ve İtalya.

1- Sıcak, Saygılı, Yardımsever İnsanlar:

Soğuk görünmelerine rağmen, Hollandalılar sıcak, saygılı, sevecen ve yardımseverdir. Tanımadığınız biri yolda durup size "Merhaba" veya "Günaydın" derse şaşırmayın. Bu onlar için bir samimiyettir. Bu samimiyet yerel halkın yaşadığı şehirler için de geçerlidir. Özellikle Asya ve Ortadoğu'dan çok fazla göç alan Rotterdam için aynı şeyi söylemek mümkün değil.

2- Yel Değirmenleri:

Amsterdam'a çok sık rastlarsınız ve bu yapılar Orta Çağ'dan fırlamış gibi. Birincil görevleri, tarihte birçok deniz savaşında yer alan bu ülkenin savunmasında kullanılan kürelerin gizlenip ateşlenmesidir. Bu görevler savaş bitince yerden su atarak tarla açmak için kullanılmaya başlandı. Küçük bir ücret karşılığında görmek de mümkündür.

3- Laleler:

Lale ülkenin sembollerinden biridir. Baharla birlikte sadece tarlalarda değil, bahçelerde ve hatta pencere önü saksılarda da yetiştirilir ve evlere ayrı bir güzellik katar. Hollanda, lale ihracatında önemli bir yere sahiptir.

4- Doğa :

Okyanusa kıyısı olan bir ülke olduğu için havası okyanustaki anlık değişimlerden hızla etkilenir. Özellikle kış aylarında sabahları hava güneşli, ardından hava yağmurlu ve ardından tekrar yağmur yağıyor ya da yine güneş ışığı ya da durgun hava 1 saat içinde koyu grimsi fırtınalı bir havaya dönüşebiliyor. Yılın büyük çoğunluğu yağışlı geçtiği için ülkenin her tarafı yeşildir. Parklar ve ormanlar doğal durumda ve bakımlıdır.

5- Amsterdam Kanalları :

Amsterdam kanallarla çevrili bir şehirdir. 170 bağlantılı kanal üzerinde 1300'e yakın köprü bulunmaktadır. Bazen yük taşıyan tekneler, bazen de kanalları gezen tekneler göreceksiniz. Bu turlardan birine katıldığınızda, şehri farklı bir açıdan seyreliyor ve kanalda tekne keyfi yapıyor olacaksınız.

6- Alışveriş Merkezleri :

Amsterdam'ın merkezinde bulunan Magna Plaza, Bonneterie ve Kalverton gibi alışveriş merkezlerinde birçok ünlü markayı satın almak mümkün. Herkes ve her taraf için bir şeyler bulabilirsiniz.

7- Amsterdam'daki Tarihi Taş Binalar :

Amsterdam, içindeki evler de dahil olmak üzere 1700-1800 yıllarına kadar uzanan tarihi binalarla dolu. Her biri en az 200-300 yaşında olan bu binalar hala dimdik ayakta ve bir yıl kadar dayanacak gibi görünüyor. Bu binalar arasında Orta Çağ'a taşınacağınızı ve kapılardan birinden zırhlı atlı bir şövalyenin atlayacağını hissediyorsunuz.

8- Rotterdam'da Küçük Evler :

Amsterdam'a hızlı trenlerle yarım saat uzaklıkta olan Rotterdam, Amsterdam'ın aksine birçok yeni tarz bina ve göçmenlerin yaşadığı bir sanayi şehridir.

9- Hollanda Peynirleri :

Bir lke bu kadar yeřilse, besi hayvanı ok olur, st ve st rnleri bol olur. Hollanda, peynirin okluęu ve tadıyla nldr. Baharatlı, sebzeli, saęlıklı kfl, salamura peynir eřitleri var. Adını retildięi blgelerden alan Gouda ve Edam peynirlerini tatmanızı neririz.

10- Mzeler :

Amsterdam adeta bir mze cenneti. řehirdeki Van Gogh mzesi, sanatının eserlerini yakından grme řansı bulacaęınız bir yer. Dam Meydanı'nda bulunan Madam Tussaud, nl kiřilerin balmumu heykellerinin sergilendięi harika bir mzedir. Anne Frank Mzesi, aslında Anne Frank'in II. Dnya Savařı sırasındaki anılarının evidir. Daha sonra korunmuř ve mzeye dnřtrlmřtr. Farklı sanatseverler iin Body World'de heyecan ya da bedenlerimizde kısa bir gezinti arayanlar iin Korku Evleri geniř bir yelpazede bulunuyor.

السياحة في هولندا ، 10 أسباب لزيارة هولندا:

تعتبر السياحة في هولندا جزءًا مهمًا نسبيًا من اقتصاد الدولة ، حيث تمثل 5.4٪ من إجمالي الدخل المحلي و 9.6٪ من العمالة. في عام 2017 ، زار هولندا 17 مليون سائح أجنبي وأصبحت البلد العشرين الأكثر زيارة في العالم. البلدان التي زارت هولندا على التوالي هي ؛ ألمانيا وبلجيكا والمملكة المتحدة وفرنسا وإيطاليا.

1- الأشخاص الودودون والمحترمون والمتعاونون:

على الرغم من المظهر البارد ، يتسم الهولنديون بالدفء والاحترام والاهتمام والمساعدة. لا تتفاجأ إذا توقف شخص لا تعرفه على الطريق وقال لك "مرحبًا" أو "صباح الخير". إنه صدق لهم. هذا النوع من الإخلاص ينطبق على المدن التي يعيش فيها السكان المحليون. لا يمكن أن نقول نفس الشيء عن روتردام التي بها الكثير من الهجرة خاصة من آسيا والشرق الأوسط.

2- طواحين الهواء:

ستصادف أمستردام كثيرًا ويبدو أن هذه المباني قد خرجت من العصور الوسطى. مهمتهم الأساسية هي الاختباء وإطلاق النار من المجالات المستخدمة في الدفاع عن هذا البلد ، وهو موجود في العديد من المعارك البحرية في التاريخ. بدأ استخدام هذه المهمات لفتح الحقول عن طريق إلقاء المياه من الأرض عند انتهاء الحرب. من الممكن أيضًا الرؤية مقابل رسوم رمزية.

3- التوليب:

توليب هو أحد رموز البلاد. مع الربيع ، يزرع ليس فقط في الحقول ولكن أيضًا في الحدائق وحتى في الأواني أمام النوافذ ويضفي جمالًا مميزًا على المنازل. تحتل هولندا مكانة مهمة في صادرات الزنبق.

4- الطبيعة:

نظرًا لأنها دولة ذات ساحل محيطي ، يتأثر هواءها بسرعة بالتغيرات اللحظية في المحيط. خاصة في فصل الشتاء يكون الطقس مشمسًا في الصباح ، ثم يكون الجو ممطرًا ، ثم تمطر مرة أخرى ، أو تشرق الشمس مرة أخرى ، أو يمكن أن يتحول الهواء الراكد إلى طقس عاصف رمادي غامق خلال ساعة واحدة. نظرًا لأن الغالبية

العظمى من العام ممطرة ، فإن جميع أنحاء البلاد خضراء. الحدائق والغابات في حالة طبيعية وتتم صيانتها جيدًا.

5- قنوات أمستردام:

أمستردام هي مدينة محاطة بالقنوات. يوجد ما يقرب من 1300 جسر على 170 قناة متصلة. في بعض الأحيان سترى قوارب تحمل البضائع وأحيانًا قوارب تجوب القنوات. عندما تنضم إلى إحدى هذه الجولات ، ستشاهد المدينة من زاوية مختلفة وتستمتع بقارب على القناة.

6- مراكز التسوق:

من الممكن شراء العديد من العلامات التجارية الشهيرة في مراكز التسوق مثل Magna Plaza و Bonneterie و Kalverton التي تقع في وسط أمستردام. يمكنك أن تجد شيئًا للجميع ولكل جانب.

7- المباني الحجرية التاريخية في أمستردام:

أمستردام مليئة بالمباني التاريخية التي يعود تاريخها إلى 1700-1800 ، بما في ذلك المنازل الموجودة فيها. لا تزال هذه المباني ، التي يتراوح عمرها بين 200 و 300 عام على الأقل ، منتصبة ويبدو أنها تدوم لمدة عام أو نحو ذلك. تشعر أنه بين هذه المباني سيتم نقلك إلى العصور الوسطى وسيقفز فارس على حصان مدرع من أحد الأبواب.

8- البيوت المكعبة في روتردام:

روتردام ، التي تبعد نصف ساعة عن أمستردام بالقطارات عالية السرعة ، هي مدينة صناعية بها العديد من المباني ذات الطراز الجديد والمهاجرين على عكس أمستردام.

9- الأجبان الهولندية:

إذا كانت دولة ما خضراء جدًا ، فسيكون هناك العديد من الماشية وستكون منتجات الألبان والألبان وفيرة. تشتهر هولندا بتعدد الجبن ومذاقه. لديهم مجموعة متنوعة من الجبن الحارة والخضروات ونوع من الجبن الصحي المتعفن والمخلل. نوصيك بتذوق أجبان جودة وإيدام ، التي تشتق أسماؤها من المناطق التي يتم إنتاجها فيها.

10- المتاحف:

أمستردام هي جنة المتاحف تقريبًا. متحف فان جوخ في المدينة هو المكان الذي ستتاح لك فيه فرصة لمشاهدة أعمال الفنان عن كثب. متحف مدام توسو الواقع في ساحة دام ، هو متحف رائع يعرض منحوتات من الشمع لأشخاص مشهورين. متحف آن فرانك هو في الواقع موطن لذكرى آن فرانك خلال الحرب العالمية الثانية. تم الحفاظ عليها وتحويلها إلى متحف بعد ذلك. لمحبي الفن المختلفين ، هناك مجموعة متنوعة من بيوت الخوف لأولئك الذين يبحثون عن إثارة في Body World أو للقيام برحلة قصيرة في أجسادنا.